
海油工程插入式过球指示器品类协议(三次)评审细则 
标段编号：24-CNCCC-HW-GK-6109/01

评标方法：经评审的最低投标价法

 

序号 评审环节 评审因素 评审标准

1 形式评审
★投标函签字盖章
★ Signed and sealed

bid letter

有法定代表人（单位负责人）或其委托代理人签字或加盖单位章。由法定代表人
（单位负责人）签字的，应附法定代表人（单位负责人）身份证明，由代理人签字

的，应附授权委托书，身份证明或授权委托书
The legal representative (person in charge of the unit) or his authorized agent should sign or

affix the unit seal. If signed by the legal representative (person in charge of the unit), the
identity certificate of the legal representative (person in charge of the unit) shall be attached,

and if signed by the agent, the power of attorney, identity certificate or power of attorney shall
be attached

2 形式评审

★是否接受联合体
投标

★ Whether to accept
the consortium bid

不接受
Reject

3 形式评审

★是否接受备选方
案

★ Whether to accept
the alternative

不接受
reject

4 形式评审 ★投标保证金
★ Bid Security

投标人应提交投标保证金，并作为其投标的一部分，在递交投标文件的同时提交。
投标保证金金额：不少于1.38万美元或10万元人民币或1.27万欧元。投标保证金有效

期应当与投标有效期一致。
The Bidder should submit a bid security together with the bidding documents.

The amount of bid security shall be not less than USD13,800.00 or CNY100,000.00 or
EUR12,700.00. The validity period of the bid security shall remain the same as that of the bid.

境内投标人以现金或者支票形式提交的投标保证金，应当从其基本账户转出。

5 形式评审
★投标有效期

★ Whether to accept
the alternative

投标有效期：120天。
投标有效期不足的将被视为非实质性响应，并予以否决。
Period of Validity of the Bid: 120 (one hundred and twenty) days.

A bid valid for a shorter period shall be rejected as substantially non-responsive.

6
资格评审（资格、
业绩、资质、信誉

）

★资格要求1
★ Qualification

Requirements

资格要求（开标时需进行信息公开）：
1、投标人具有合法有效的企业法人营业执照、税务登记证及组织机构代码证或证

照合一的营业执照，投标时需提供原件扫描件（原件备查）。投标人为事业单位的
，应具有合法有效的事业单位法人证书，投标时需提供原件扫描件（原件备查）。



序号 评审环节 评审因素 评审标准

投标人为分公司的，应具有合法有效的营业执照和上级法人单位授权书，分公司与
上级法人单位只可一家参与投标，同时参与投标的，投标均无效。 如果投标人为境
外注册公司，需提供有效的公司登记注册证明。2、投标人应为本次投标产品的制

造商。本次招标不接受代理商、贸易商投标。本次接受所投货物的制造商全资的销
售公司或控股的销售公司，以及接受所投货物制造商的母公司参与投标，此类公司
视同为制造商，投标时需提供相应的证明文件。同一制造商仅允许一家投标人参与
投标，否则相关的所有投标将被否决。3、如出现不同投标人的负责人为同一人或

存在控股、管理关系的情况，相关投标均无效，招标人随时有权做出拒绝投标、取
消投标资格、取消授标、不签订合同或在合同签订后终止合同等决定，相关投标人

须无条件接受，且由此做出的任何损失由对应投标人承担。

7
资格评审（资格、
业绩、资质、信誉

）

★资格要求2
★ Qualification

Requirements

4、投标人所投产品的制造商投标时需提供合格有效的GB/T19001（ISO9001）质量
体系认证证书（应包含生产或制造），并可在中国国家认证认可监督管理委员会网
站(http://www.cnca.gov.cn/)核实。如果有国家相关部门发布的最新体系标准，以最

新体系标准为准。投标时需提供原件扫描件（原件备查）。注：如所投货物的制造
商提供的质量体系认证证书是外国第三方认证机构颁发的，则网站查询不适用。

8
资格评审（资格、
业绩、资质、信誉

）

★业绩要求
★ Performance

requirements

业绩要求：（开标时需进行信息公开）
2018年1月1日至投标截止日（以合同签署时间为准），投标人所投产品的制造商应
具有至少1合同1500磅插入式过球指示器，测量介质不限产品的供货业绩，且满足

技术要求。投标人须按规定格式提交业绩表，并提交相关业绩证明文件。业绩证明
文件包括但不限于：1）销售合同复印件和2）到货验收材料。投标人所提交的业绩
证明文件必须至少体现以下内容：合同首页、合同签署时间、合同签署页（应有双
方签署或盖章）、制造商名称、货物名称（磅级1500磅、形式为插入式过球指示器
）、技术要求及到货验收材料，至少包含：对应的增值税发票复印件（如有清单须
提供。发票须体现发票号、物资名称、买方卖方信息；发票应包含合同号或订单号
，或发票金额与合同或订单金额一致）或买方接收证明或验收证明等，买方接收证
明或验收证明应有甲方签字或盖章。若合同为年度/项目协议，除提供协议文本外

，还应至少提供该协议对应的至少1个已完成订单的订单页。一个订单视为1个业绩
。

9
资格评审（资格、
业绩、资质、信誉

）

★信誉要求
★ Reputation
requirements

投标人不应存在第二章投标人须知1.4.3的情形之一
The bidder shall not be in any of the circumstances described in Chapter 2 Instructions to

Bidders 1.4.3

10 响应性评审 ★交货地点
Place of delivery

中国关境内供应商：包含但不限定海工天津地区/山东地区/广东地区的项目现场、
仓库或中国大陆境内项目现场。

中国关境外供应商：CIF天津港或CIP天津机场（北京机场）
For goods withinthePRCcustomsterritory: Including but not limited to the project

site, warehouse or project site in Chinese Mainland of COOEC
Tianjin/Shandong/Guangdong

For goods outsidethePRCcustomsterritory: CIF Tianjin Seaport, or CIP Tianjin
Airport(or Beijing Airport).



序号 评审环节 评审因素 评审标准

11 响应性评审 ★交货期
Delivery Schedule

国内交货要求：订货确认单签订后90天内到海工天津地区/山东地区/广东地区的项
目现场、仓库或中国大陆境内项目现场。

国外交货要求：订货确认单签订后120天内CIF天津港或CIP天津机场或北京机场。
For goods withinthePRCcustomsterritory: to the project site, warehouse or project

site in Chinese Mainland of COOEC Tianjin/Shandong/Guangdong within 90 days after
signing the order confirmation 

For goods outsidethePRCcustomsterritory: within 120 days after signing the order
confirmation to CIP Tianjin Airport or Beijing Airport).

从中华人民共和国关境内提供的货物：（包括关境内制造的货物、投标截止时间前
已经进口的货物和投标人拟自行进口后销售给招标人的货物）：

投标报价：完税后现场交货价，应包含所有应缴纳的关税、增值税和其它税费。
交货现场地址：包含但不限定海工天津地区/山东地区/广东地区的项目现场、仓库

或中国大陆境内项目现场。
投标人报价必须为总包固定价，包含现场技术服务、培训等一切费用（报价格式详

见格式Ⅵ-3）。现场技术服务截止时间为合同质保期结束。
For goods offered from within PRC customs territory:

The price of goods quoted Delivered to Construction Site of Tianjin China, including Value
Added Tax (VAT) and other taxes already paid or payable to the government of PRC, as well

as all customs duties.
Delivery site address：Including but not limited to the project site, warehouse or project site

in Chinese Mainland of COOEC Tianjin/Shandong/Guangdong
The Bidder’s quotation shall be total fixed price, including on-site technical service charge
(onshore/offshore) and training (see the Chapter IV Format of Bidding Documents). The

deadline for on-site technical service shall be end of warranty period of the contract.
从中华人民共和国关境外提供的货物：

投标报价：CIF天津港或CIP天津机杨（或北京机场）(INCOTERMS2020)
For goods offered from outside PRC customs territory:

The price of goods quoted CIF LINER TERMS Tianjin Seaport or CIP LINER
TERMS Tianjin Airport(or Beijing Airport), P.R. China(INCOTERMS2020)

12 响应性评审 ★投标报价
Bidder’s quotation

国内交货要求：订货确认单签订后90天内到海工天津地区/山东地区/广东地区的项
目现场、仓库或中国大陆境内项目现场。

国外交货要求：订货确认单签订后120天内CIF天津港或CIP天津机场或北京机场。
For goods withinthePRCcustomsterritory: to the project site, warehouse or project

site in Chinese Mainland of COOEC Tianjin/Shandong/Guangdong within 90 days after
signing the order confirmation 

For goods outsidethePRCcustomsterritory: within 120 days after signing the order
confirmation to CIP Tianjin Airport or Beijing Airport).

从中华人民共和国关境内提供的货物：（包括关境内制造的货物、投标截止时间前
已经进口的货物和投标人拟自行进口后销售给招标人的货物）：

投标报价：完税后现场交货价，应包含所有应缴纳的关税、增值税和其它税费。



序号 评审环节 评审因素 评审标准

交货现场地址：包含但不限定海工天津地区/山东地区/广东地区的项目现场、仓库
或中国大陆境内项目现场。

投标人报价必须为总包固定价，包含现场技术服务、培训等一切费用（报价格式详
见格式Ⅵ-3）。现场技术服务截止时间为合同质保期结束。

For goods offered from within PRC customs territory:
The price of goods quoted Delivered to Construction Site of Tianjin China, including Value

Added Tax (VAT) and other taxes already paid or payable to the government of PRC, as well
as all customs duties.

Delivery site address：Including but not limited to the project site, warehouse or project site
in Chinese Mainland of COOEC Tianjin/Shandong/Guangdong

The Bidder’s quotation shall be total fixed price, including on-site technical service charge
(onshore/offshore) and training (see the Chapter IV Format of Bidding Documents). The

deadline for on-site technical service shall be end of warranty period of the contract.
从中华人民共和国关境外提供的货物：

投标报价：CIF天津港或CIP天津机杨（或北京机场）(INCOTERMS2020)
For goods offered from outside PRC customs territory:

The price of goods quoted CIF LINER TERMS Tianjin Seaport or CIP LINER
TERMS Tianjin Airport(or Beijing Airport), P.R. China(INCOTERMS2020)

13 响应性评审
★投标报价货币

Currency for
Bidder’s quotation

从中华人民共和国关境内提供的货物：（包括关境内制造的货物、投标截止时间前
已经进口的货物和投标人拟自行进口后销售给招标人的货物）：

投标货币：人民币。
The price shall be quoted in CNY for goods and services that the Bidder will supply from

within PRC customs territory.
从中华人民共和国关境外提供的货物：

投标货币：美元、欧元、港币。
The price shall be quoted in USD, EUR,HKD for goods and services that the Bidder will

supply from outside PRC customs territory.

14 响应性评审
★其他商务要求
Other Commercial

Requirements

★Except the above commercial terms marked with an asterisk above, the commercial terms
not marked with an asterisk and other commercial terms in the bidding document are all

general commercial terms(Including contract terms, for example, if there is a deviation from
clause 5.1 of the contract, it will be considered as one deviation). If the general commercial

terms deviate for more than 5(not included), it will be regarded as unqualified in the
commercial evaluation

★除了以上加星号的商务条款外，未加星号的商务条款和招标文件中的其他商务条
款均为一般商务条款（含合同条款，例如合同第5.1款偏离，则视为1项偏离），一

般商务条款偏离超过5项（不包含5项），视为商务评议不合格。

15 响应性评审
★过球指示变送器

(插入式带远传)关键
技术参数1

过球指示器的探杆材质、法兰、内件等接液材料应为316SS/Duplex SS /Super Duplex
SS，详见数据表的要求。投标人投标时提供供货清单，并在清单中明确各部件的规

格和材质。



序号 评审环节 评审因素 评审标准

PIG PASSAGE
INDICATING

TRANSMITTERKey
technical parameters 1

The wetted part material（the plug/flange/internal parts） shall be 316SS/Duplex SS/Super
Duplex SS,according to the requirement in the data sheet.The bidder shall provide a supply

list when bidding, which shall specify the specification and material of each component.

16 响应性评审

★过球指示变送器
(插入式带远传)关键

技术参数2
PIG PASSAGE
INDICATING

TRANSMITTERKey
technical parameters 2

过球指示器的安装类型应为插入式。投标人投标时提供对应投标产品型号的技术样
本。

The Mounting type shall be insertion type. Bidders shall provide technical samples of the
bidding product models when bidding.

17 响应性评审

★过球指示变送器
(插入式带远传)关键

技术参数3
PIG PASSAGE
INDICATING

TRANSMITTERKey
technical parameters 3

过球指示器的工艺连接尺寸、磅级和型式满足数据表要求，探杆外径应小于工艺连
接法兰内径。投标人投标时提供供货清单，并在清单中明确工艺连接尺寸、磅级、

型式及探杆外径。
The process connection size ,type and rating shall meet the requirement of the data sheet. The

outer diameter of the probe should be smaller than the inner diameter of the process
connection flange. The bidder shall provide a supply list when bidding, which shall specify the

process connection size, pressure rating and facing, and outer diameter of the probe.

18 响应性评审

★过球指示变送器
(插入式带远传)关键

技术参数4
PIG PASSAGE
INDICATING

TRANSMITTERKey
technical parameters 4

过球指示变送器电气元件的外壳材质为316SS，防爆等级为Exd IIB T4，投标时提供
316SS外壳的防爆证书及防爆检验报告，厂家承诺随货提供投标型号对应的316SS外
壳产品防爆证书及防爆检验报告；防护等级为IP56或IP66,投标时提供本次投标型号

对应的产品防护证书或检验报告。
The housing material of the electrical components is 316SS,and the explosion proof shall be

Exd IIB T4. Bidders shall provide the explosion-proof certificate and inspection report of the
316SS enclosure when bidding. Bidders promise to provide the corresponding explosion-

proof certificate and inspection report of the 316SS enclosure product with the goods;
The weather-proof grade of the electrical assembly is IP56 or IP66, and the bidder shall

provide the weather-proof certificate or inspection report when bidding.

19 响应性评审

★过球指示变送器
(插入式带远传)关键

技术参数5
PIG PASSAGE
INDICATING

TRANSMITTERKey
technical parameters 5

过球指示器的扳机类型应为Bidirectional （双向）。投标人投标时提供对应的产品样
本。

The plug type shall be Bidirectional. Bidders shall provide product samples when bidding.

20 响应性评审

★过球指示变送器
(插入式带远传)关键

技术参数6
PIG PASSAGE

投标人承诺NACE认证满足招标文件中数据表要求。
The bidder promises that the NACE certificationto meet the requirements of the data sheet in

the bidding documents.



序号 评审环节 评审因素 评审标准

INDICATING
TRANSMITTERKey
technical parameters 6

21 响应性评审

★过球指示变送器
(插入式带远传)关键

技术参数7
PIG PASSAGE
INDICATING

TRANSMITTERKey
technical parameters 7

供应商承诺中标后按照招标文件附录N《供应商文件资料要求》的要求，登录公司
指定的管理平台进行厂商资料送审及意见回复，完成验货报告整改问题的回复及关
闭，完成模型/结构化数据/文档的完工资料提交。公司管理平台是接收、审查、反
馈供应商各类资料、文档、信息的唯一途径，任何其他方式的送审均视为无效。
The supplier promises to log in to the designated management platform of the company in

accordance with the requirements of Appendix N《供应商文件资料要求》 after winning
the bid, to submit supplier information for review and provide feedback, complete the
response and closure of inspection report rectification issues, and submit completion

materials for models/structured data/documents. The company management platform is the
only way to receive, review, and provide feedback on various materials, documents, and

information from suppliers. Any other form of submission for review is considered invalid.

22 响应性评审

★过球指示变送器
(插入式带远传)关键

技术参数8
PIG PASSAGE
INDICATING

TRANSMITTERKey
technical parameters 8

一般技术指标不合格项不应超过2项。
General technical requirements unqualified can not be more than 2 items.

23 响应性评审

过球指示变送器(插
入式带远传)一般技

术指标1
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATING
TRANSMITTERGen

eral technical
parameter 1

供应商承诺插入深度应满足数据表要求
The supplier promises to the insertion depth shall meet the requirements of the data sheet.

24 响应性评审

过球指示变送器(插
入式带远传)一般技

术指标2
PIG PASSAGE
INDICATOR

供应商承诺过球指示变送器应带现场指示功能。
The supplier promises to On-site indication function shall be provided.



序号 评审环节 评审因素 评审标准

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATING
TRANSMITTERGen

eral technical
parameter 2

25 响应性评审

过球指示变送器(插
入式带远传)一般技

术指标3
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATING
TRANSMITTERGen

eral technical
parameter 3

供应商承诺过球指示变送器的密封件材质满足数据表的要求。
The supplier promises to Seal Material shall meet the requirements of the datasheet.

26 响应性评审

过球指示变送器(插
入式带远传)一般技

术指标4
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATING
TRANSMITTERGen

eral technical
parameter 4

供应商承诺过球指示变送器的电气接口应为1/2" NPTF。
The supplier promises to Electical Connection shall be 1/2 "NPTF.

27 响应性评审

★过球指示器(插入
式无远传)关键技术

参数1
PIG PASSAGE
INDICATOR

过球指示器的探杆材质、法兰、内件等接液材料应为316SS/Duplex SS /Super Duplex
SS，详见数据表的要求。投标人投标时提供供货清单，并在清单中明确各部件的规

格和材质。
The wetted part material（the plug/flange/internal parts） shall be 316SS/Duplex SS/Super
Duplex SS，meet the requirement of data sheet.The bidder shall provide a supply list when



序号 评审环节 评审因素 评审标准

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATOR
(Insertion type with

not remote
transmission)Key

technical parameters 1

bidding, which shall specify the specification and material of each component.

28 响应性评审

★过球指示器(插入
式无远传)关键技术

参数2
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATOR
(Insertion type with

not remote
transmission)Key

technical parameters 2

过球指示器的安装类型应为插入式。投标人投标时提供对应投标产品型号的技术样
本。

The Mounting type shall be insertion type. Bidders shall provide technical samples of the
bidding product models when bidding.

29 响应性评审

★过球指示器(插入
式无远传)关键技术

参数3
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATOR
(Insertion type with

not remote
transmission)Key

technical parameters 3

过球指示器的工艺连接尺寸、磅级和型式满足数据表要求，探杆外径应小于工艺连
接法兰内径。投标人投标时提供供货清单，并在清单中明确工艺连接尺寸、磅级、

型式及探杆外径。
The process connection size ,type and rating shall meet the requirement of the data sheet. The

outer diameter of the probe should be smaller than the inner diameter of the process
connection flange. The bidder shall provide a supply list when bidding, which shall specify the

process connection size, pressure rating and facing, and outer diameter of the probe.

30 响应性评审 ★过球指示器(插入
式无远传)关键技术

过球指示器的扳机类型应为Bidirectional （双向）。投标人投标时提供对应的产品样
本。



序号 评审环节 评审因素 评审标准

参数4
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATOR
(Insertion type with

not remote
transmission)Key

technical parameters 4

The plug type shall be Bidirectional. Bidders shall provide product samples when bidding.

31 响应性评审

★过球指示器(插入
式无远传)关键技术

参数5
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATOR
(Insertion type with

not remote
transmission)Key

technical parameters 5

投标人承诺NACE认证满足招标文件中数据表要求。
The bidder promises that the NACE certificationto meet the requirements of the data sheet in

the bidding documents.

32 响应性评审

★过球指示器(插入
式无远传)关键技术

参数6
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATOR
(Insertion type with

not remote
transmission)Key

technical parameters 6

防护等级为IP56或IP66,投标时提供对应的防护等级证书或者检验报告。
The weather proof shall be IP56 or IP66. Vendor shall provide the corresponding IP

protection certificate or inspection report in bidding documents.



序号 评审环节 评审因素 评审标准

33 响应性评审

★过球指示器(插入
式无远传)关键技术

参数7
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATOR
(Insertion type with

not remote
transmission)Key

technical parameters 7

供应商承诺中标后按照招标文件附录N《供应商文件资料要求》的要求，登录公司
指定的管理平台进行厂商资料送审及意见回复，完成验货报告整改问题的回复及关
闭，完成模型/结构化数据/文档的完工资料提交。公司管理平台是接收、审查、反
馈供应商各类资料、文档、信息的唯一途径，任何其他方式的送审均视为无效。
The supplier promises to log in to the designated management platform of the company in

accordance with the requirements of Appendix N《供应商文件资料要求》 after winning
the bid, to submit supplier information for review and provide feedback, complete the
response and closure of inspection report rectification issues, and submit completion

materials for models/structured data/documents. The company management platform is the
only way to receive, review, and provide feedback on various materials, documents, and

information from suppliers. Any other form of submission for review is considered invalid.

34 响应性评审

★过球指示器(插入
式无远传)关键技术

参数8
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)PIG
PASSAGE

INDICATOR
(Insertion type with

not remote
transmission)Key

technical parameters 8

一般技术指标不合格项不应超过2项。
General technical requirements unqualified can not be more than 2 items.

35 响应性评审

过球指示器(插入式
无远传)一般技术指

标1
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)General
technical parameter 1

插入深度应满足数据表要求。
The insertion depth shall meet the requirements of the data sheet.

36 响应性评审 过球指示器(插入式
无远传)一般技术指

过球指示器的指示部件材质316SS。
Indication Assembly Material shall be 316SS.
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标2
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)General
technical parameter 2

37 响应性评审

过球指示器(插入式
无远传)一般技术指

标3
PIG PASSAGE
INDICATOR

(Insertion type with
not remote

transmission)General
technical parameter 3

过球指示器的密封件材质满足数据表的要求。
Seal Material shall meet the requirements of the datasheet.

38 响应性评审 ★其他要求
Other Requirements

不存在国家法规和招标文件明确否决投标的其它条款和要求。
There are no other clauses or requirements that explicitly reject bidding in national regulations

and bidding documents.

39 响应性评审
★价格算术修正

Price arithmetic
correction

评标委员会应修正计算错误。修正后的价格(不含增值税)将作为投标人的评标价格
(不含增值税)。投标文件中开标一览表（ 报价表） 内容与投标文件中相应内容不一
致的， 以开标一览表（ 报价表）为准；投标文件的大写金额和小写金额不一致的

，以大写金额为准；分项报价金额小数点有明显错位的，应以投标总价为准，并修
改分项报价；投标总价金额与按分项报价汇总金额不一致的，以分项报价金额计算
结果为准。含增值税价格与不含增值税价格x增值税率不一致，以不含增值税价格

为准。同时出现两种以上不一致的，按照前款规定的顺序修正，逐项进行修正。如
果投标人不接受对其算术错误的更正，其投标将被否决。修正后的价格(不含增值
税)将作为投标人的投标价格(不含增值税)。The bid evaluation committee shall correct

the calculation error. The revised price (excluding VAT) will be used as the bidder's bid
evaluation price (excluding VAT). If the contents of the bid opening list (quotation sheet) in
the bid documents are inconsistent with the corresponding contents in the bid documents,
the bid opening list (quotation sheet) shall prevail; In case of any discrepancy between the
capital amount and the lowercase amount in the bid documents, the capital amount shall

prevail. If the decimal point of the itemized quotation amount is obviously misaligned, the
total bid price shall prevail, and the itemized quotation shall be modified; If there is any

discrepancy between the total bid price and the sum of the itemized quotation, the calculation
result of the itemized quotation shall prevail. If the price with VAT is inconsistent with the
price without VAT x VAT rate, the price without VAT shall prevail. Where two or more

inconsistencies occur at the same time, they shall be amended in the order provided for in the
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preceding paragraph, item by item. If the bidder does not accept the correction of their
arithmetic errors, their bid will be rejected. The revised price (excluding VAT) will be used as

the bidder's bid price (excluding VAT).

40 响应性评审 ★报价有效性
Validity of quotation

投标人应严格按照报价格式分项报价表中项目报价，不允许修改。如投标报价中存
在修改的，评标委员会应当否决其投标。The bidder shall strictly follow the quotation

format, itemized quotation table item quotation, is not allowed to modify. If there is any
modification in the tender offer, the bid evaluation committee shall reject the bid.

41 响应性评审
★缺漏项报价

Missing item
quotation

不允许缺漏项。No missing items are allowed.

42 响应性评审
银行账号信息
Bank account
information

投标人须在投标文件资格审查资料《基本情况表》中完整、清晰、准确填写‘基本
账户开户银行’及‘基本账户银行账号’中的相关信息。

The bidder shall complete, clearly and accurately fill in the relevant information of "Basic
account opening bank" and "Basic account bank account number" in the Basic Information

Form of the qualification examination of the bid documents.

43 价格评审

是否需要评分：不
需要

是否多轮报价：否
评标价计算规则

：评标价=算数修正
投标报价

44 清标评审 硬件信息 对比各投标文件所使用的电脑硬件信息，看是否存在共用电脑的情况

45 清标评审 标书相似度 检查各投标文件之间文本内容的相似度

46 清标评审 标书文件信息检查 对标书文件作者的审查，作为判断围串标的依据之一


